
美.孚28合成润滑脂/Mobll grease 28润滑脂

产品名称 美.孚28合成润滑脂/Mobll grease 28润滑脂

公司名称 深圳市润富源科技有限公司

价格 2500.00/桶

规格参数 品牌:美

公司地址 深圳市龙华区龙华街道狮头岭新村西区14栋302

联系电话  13728920503

产品详情

28号（Mobil Grease 28）润滑脂是一种宽温脂，有着优异的稳定性、润滑性和较长的使用寿命，符合MIL-
PRF-81322G执行标准，被军、民领域的飞机机件广泛使用。 28润滑脂 MOBIL GREASE
28 全合成润滑脂 (Mobilgrease 28)  

抗磨液压油,非国有，导热油
汽轮机油、滑道油,循环机油,空压机油,齿轮油,防锈油,切削油,拉伸油,润滑脂,变压器油,透平油
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Mobilgrease 28 

Synthetic Aviation GreaseProduct Description

Mobilgrease 28 is a supreme performance, wide-temperature, antiwear grease designed to combine the unique features

of a polyalphaolefin (PAO) synthetic base fluid with an organo-clay (non-soap) thickener. Its consistency is between

an NLGI No. 1 and No. 2 grease. It offers outstanding performance over a wide temperature range. The wax-free

nature of the synthetic base fluid, together with its high viscosity index compared to mineral oils, provide excellent low

temperature pumpability, very low starting and running torque, and can help reduce operating temperatures in the

load zone of rolling element bearings. 

典型特性

产品名称 NLGI等级 增稠剂类型 粘度cSt(40℃
)

粘度cSt(100
℃)

颜色 目视 滴点,ASTM
D2265

工作渗透试
验，ASTM D
217

MOBIL
GREASE 28

1.5 粘土 29 6 红色 310 295
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